
21

یکشنبه

1397
مرداد

تاریخ

3

سال
بیستوچهارم

2306

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه

استان فارس
سپیدان
استاندارفارس:

توسعه گردشگری در سپیدان 
با نگاهی جامع دنبال شود

استاندار فارس بابیان اینکه نگاه من به توسعه گردشگری 
حاضر  حال  در  که  نیست  چیزی  سپیدان  شهرستان  در 
با نگاه  باید  آن را مشاهده می کنم، گفت: مدیران استان 
جامع تری توسعه گردشگری این شهرستان را دنبال کنند.

اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استانداری فارس، اسماعیل تبادار در آستانه هفته دولت در 
سفر به شهرستان سپیدان به میان مردم نقاط روستایی این 
شهرستان رفت و در گفت وگو با آنان به بررسی مسائل و 

مشکلات این شهرستان پرداخت.
و  مطالبات  مردمی،  گفت وگوهای  در  فارس  استاندار 
درخواست ها آنان در حوزه های مختلف را شنید و سپس 
به  مربوط  مشکلات  و  مسائل  رفع  برای  لازم  دستورات 
توسعه گردشگری، برق، آب و سایر نیازمندی روستاها را 
صادر کرد و مقرر شد کارگروهی برای به نتیجه رسیدن 
مصوبات تشکیل شود. استاندار فارس که در این سفر از 
سوی تعدادی از مدیران حوزه های اقتصادی و گردشگری 
همراهی می شد، با حضور در تعدادی از مجتمع های صنعتی 
به بررسی موانع پیش روی آنان در حوزه تولید پرداخت و 
بر لزوم رفع موانع در کوتاه ترین زمان ممکن تأکید کرد.
تبادار در جریان این سفر در نشستی با مردم، مسئولان و 
اعضای شوراهای اسلامی شهر و روستا گفت: شهرستان 
ابعاد  در  برجسته ای  استعداد  که  است  منطقه ای  سپیدان 

مختلف کشاورزی، گردشگری و صنعتی دارد.
وی با انتقاد از روند توسعه مناطق گردشگری در شهرستان 
سپیدان، بر ضرورت تلاش بیش ازپیش مدیران استان برای 

توسعه گردشگری در این شهرستان تأکید کرد.
توسعه  گفت:  فارس  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
و  اشتغال  ایجاد  در  هم  می تواند  سپیدان  در  گردشگری 
رونق اقتصادی مؤثر باشد و هم مردم را نسبت به امرار و 

معاش و ماندگاری در منطقه امیدوار کند.
تبادار در ادامه با اشاره به بازدید خود از مجتمع آب معدنی 
سی سان واقع در منطقه تنگ تیز آب سپیدان که دچار 
رکود شده است، بر ضرورت تلاش برای رفع موانع پیش 
روی تولید این مجتمع تولیدی از سوی دستگاه های متولی 
و  کرد  تأکید  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  ازجمله 
کرده  فراهم  را  نفر   ۵۰ اشتغال  زمینه  مجتمع  این  افزود: 
است و باید تلاش شود تا این اشتغال حفظ و موانع پیش 
شغل   ۵۰ ایجاد  برای  داد:  ادامه  وی  شود.  برداشته  رو 
است  نگرانی  و جای  می گیرد  زیادی صورت  تلاش های 

که در مجتمعی ۵۰ شغل در حال از بین رفتن باشد.
استاندار فارس با تأکید بر اینکه تمامی دستگاه های اجرایی 
باشند،  داشته  اشتغال  امر  به  بیشتری  اهتمام  باید  استان 
گفت: موضوع اشتغال اولویت امروز جامعه است که همه 
باید برای ایجاد اشتغال در بخش های مختلف تلاش کنند.

تبادار با تأکید بر ضرورت تکریم سرمایه گذاران، خطاب 
می نشینیم  سرمایه گذار  مقابل  وقتی  بیان کرد:  مدیران  به 
باید احساس کنیم او صاحب اختیار است و ما باید زمینه 
زمینه هایی  اینکه  نه  را جلب کنیم  او  پیشنهادی  و  ذهنی 

را برای فرار یک سرمایه گذار در دستور کار قرار دهیم.
باید  کردیم  مشاهده  را  سرمایه گذاری  هر  داد:  ادامه  وی 
مشتاقانه روی خوش به او نشان دهیم و انگیزه را در او 
برای سرمایه گذاری تقویت کنیم. نماینده عالی دولت در 
استان فارس گفت اگر این شیوه را مدنظر قرار دهیم قطعاً 
در زمان تنگنا، بخش خصوصی و سرمایه گذار باانگیزه بالا 
تأکید  با  تبادار  می کند.   اهتمام  سرمایه گذاری  به  نسبت 
است،  مهم  نیز  شغل  یک  ایجاد  ما  برای  امروز  اینکه  بر 
افزود: امیدواریم همه مدیران زمینه را برای فعالیت بخش 

خصوصی در راستای کارآفرینی و اشتغال فراهم کنند
استاندار فارس همچنین به بازدید خود از مجتمع آب معدنی 
و  کرد  اشاره  سپیدان  آب  تیز  تنگ  منطقه  در  ویوانت 
و  نیک اندیش  فردی  مجتمع  این  مدیرعامل  شد:  یادآور 

خیر است که برای رفع مشکلات مردم تلاش می کند.

ممسنی
نمایندهمردمممسنیدرمجلس:

عمران روستایی عاملی مؤثر 
در کاهش روند مهاجرت است

نماینده شهرستان های ممسنی و رستم در مجلس شورای 
و  روستایی  عمران  و  توسعه  تداوم  لزوم  بر  اسلامی 
این  گفت:  و  کرد  تأکید  روستاها  از  محرومیت زدایی 

اقدامات تأثیر به سزایی در کاهش مهاجرت ها دارد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 

فرمانداری ممسنی، مسعود گودرزی در بازدید از طرح های 
تداوم  افزود:  بهرام  سراب  روستای  روستایی  عمران 
خشکسالی و کم آبی معیشت مردم را در مناطق روستایی 
تحت تأثیر قرار داده است و می طلبد در کنار عمران و 
آبادانی روستاها برای ایجاد درآمد و کارآفرینی و تأمین 

معیشت روستاها نیز برنامه ریزی و اقدام شود.

روستایی  مناطق  از  برخی  در  افزود:  مجلس  نماینده  این 
برای  خدادادی  و  طبیعی  ظرفیت های  از  بسیاری  تقریباً 
توسعه و پیشرفت وجود دارد اما به علت نبود زیرساخت ها، 
محروم  و  فقیر  مردم  و  رهاشده  بلااستفاده  این ظرفیت ها 
روستا هم یا همچنان در فقر و محرومیت خود می مانند یا 
اینکه به شهرها مهاجرت می کنند که این موضوع عواقب 

ناگواری به دنبال خواهد داشت.
این  اینکه  بابیان  نیز  بنیاد مسکن شهرستان ممسنی  مدیر 
شهرستان از مناطق اولویت دار در توسعه روستایی است، 
در  شهرستان  این  در  روستایی  مناطق  از  بسیاری  گفت: 
اما  شده  بهره مند  بنایی  زیر  خدمات  از  مختلف  سال های 
است  بالا  شهرستان  این  در  محرومیت ها  حجم  همچنان 
توسعه  برای  قانونی  ظرفیت های  همه  از  که  می طلبد  و 
روستایی بهره گیری شود. سید قاسم حسینی افزود: اجرای 
مناطق  در  شتاب  با  محرومیت زدایی  و  توسعه  طرح های 
 ۵۶۰ گذشته  سال  و   تداوم یافته  شهرستان  این  روستایی 
فقره تسهیلات ۱۸ و ۲۰ میلیون تومانی به مبلغ ۱۰۰ میلیارد 
ریال به متقاضیان پرداخت شده است. حسینی خاطرنشان 
کرد که به یک صد و هشتاد متقاضی، برای تعمیر مسکن 
جمعاً  که  شد  پرداخت  تومانی  میلیون   ۶ و   ۴ تسهیلات 
مبلغی حدود ۷ میلیارد و ۸۰۰ میلیون ریال را شامل شده 
از  همچنین  ممسنی  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر  است. 
پرداخت وام های بلاعوض از محل منابع درآمدی حوادث 
و حساب ۱۰۰ امام راحل به ۱۴۴ نفر از متقاضیان در این 

شهرستان به مبلغ ۹ میلیارد و ۵۸۰ میلیون ریال خبر داد.
حسنی گفت: در سالی که گذشت ۲۶۱ نفر از متقاضیان 
صدور پروانه ساخت روستایی به مساحت ۳۲ هزار و ۵۶۴ 
مدیر  کرده اند.  دریافت  روستایی  ساخت  پروانه  مترمربع 
بنیاد مسکن ممسنی به پرداخت تسهیلات احداثی شهری 
از محل حوادث به هشت نفر از متقاضیان در این شهرستان 
 ۴۸۰ پرداخت  و  ریال  میلیون   ۴۰۰ و  میلیارد   ۲ مبلغ  به 
میلیون ریال کمک بلاعوض به این متقاضیان اشاره کرد.

آباده
نمایندهمجلس:

به مدیریت اجرایی بانوان 
توجه بیشتری شود

مجلس  در  فارس  خرمبید  و  بوانات  آباده،  مردم  نماینده 
به  گذشته  از  بیشتر  باید  امروز  گفت:  اسلامی  شورای 

مدیریت بانوان در حوزه های اجرایی توجه شود.
به گزارش ایرنا رحیم زارع در جمع مردم صغاد شهرستان 
آباده افزود: امروز بانوان به عنوان سرمایه های اجتماعی در 
جامعه مطرح هستند و در سطح بین المللی بانوان ایرانی نماد 
و پرچم دار زن عزتمند ایرانی هستند. وی همچنین توجه 
به حوزه فرهنگ و هنر در صغاد را امری واجب دانست 
و افزود: برگزاری جشنواره بومی- محلی می تواند به رونق 
اقتصادی این شهر کمک کند و لازم است تمام ادارات در 

برگزاری جشنواره انگور سهیم شوند.
جشن  همراه  به  صغاد  شهر  محلی  بومی  جشنواره  دومین 

انگور 15-16 شهریور 97 در شهر صغاد برگزار می شود.
تأکید  - صغاد  آباده  محور  شدن  بانده  دو  لزوم  بر  زارع 
کرد و گفت: با توجه به افزایش تصادفات و تردد بالا در 
این جاده لازم است که هر چه سریع تر نسبت به دوبانده 
شده آن اقدام شود. نماینده مردم آباده، بوانات و خرمبید 
اعضای  این دیدار در جمع  از  اسلامی  در مجلس شورای 

شورای شهر سورمق آباده حضور یافت.
سورمق  شهر  انتظار  در  روشنی  آینده  اینکه  بابیان  زارع 
است، اظهار کرد: شهر سورمق به لحاظ قرار گرفتن بر سر 
چهارراه اصلی اصفهان – شیراز و یاسوج – یزد و همچنین 
به لحاظ وجود خاک حاصلخیز و دارا بودن مردمی ولایی، 
متعهد و کوشا در آینده، پیشرفت چشمگیری را خواهد 
کمبود  و  خشکسالی  مشکلات  به  اشاره  با  وی  داشت. 
خشکسالی  شرایط  در  امروز  افزود:  منطقه  این  در  آب 
توسعه صنعت  به سمت  بایستی  از آن  ناشی  و مشکلات 
گردشگری و صنایع دستی رفت و خوشبختانه این ظرفیت 
در شهر سورمق وجود دارد. زارع مدرسه خیّرساز مرحوم 
)سالن  چندمنظوره  تالار  و  حشتمیه  در  حسنی  جابر 
کنفرانس، سمینار و مراسم( را با سرمایه یک و نیم میلیارد 

تومان در شهرستان خرمبید افتتاح کرد.

جهرم
فیلم کوتاه »قبل از کسوف در 

جهرم« در حال ساخت است
ضد  موضوعی  با  کسوف«  از  »قبل  داستانی  کوتاه  فیلم 
جنگ به تنش مابین چند توریست می پردازد که مراحل 

پیش تولید خود را پشت سر می گذارد.
ایرنا  به  فیلم  این  کارگردان  و  نویسنده  خانی  قلیچ  علی 
گفت: در صورت اتمام این فیلم، آن را در جشنواره فیلم 
کوتاه ترکیه شرکت خواهیم داد. وی ادامه داد: تحقیق و 

پژوهش این فیلم نامه بر عهده عیسی لقمانیه بوده است.
عرب زبان(،  )کودک  محمدابراهیمی  فیلم:  این  بازیگران 
فرصاد  علی محمد  فرانسوی(،  )توریست  خوش نام  صالح 
آمریکایی(،  )توریست  قانعی  مسعود  عرب زبان(،  )مرد 
مظاهری  مجتبی  و  آلمانی(  )توریست  مجیدی  حسام 

)توریست انگلیسی( هستند.
مشاور فیلم نامه و برنامه ریز آن محمد شاه علی، بازیگردان 
ابراهیمی، نور و صدا رضا جعفری، منشی صحنه  محمود 
کشاورزیان  علی  تصویربرداری  مدیر  ساعدی،  ابوالفضل 
مجید  سعادتیان،  حمید  عهده  بر  آن  دکور  و  هستند 

سعادتیان و مهدی موحدیان است.

استان خوزستان

شادگان
سرپرستفرمانداریشادگانخبرداد؛

کمبود ۹۳۶ نیروی آموزشی و 
خدماتی در آموزش وپرورش 

شادگان
جدید  سال  برای  گفت:  شادگان  فرمانداری  سرپرست 
تحصیلی طبق آمار اعلامی با کمبود ۹۳۶ نیروی آموزشی 

و خدماتی در شهرستان شادگان روبرو هستیم.
با خبرنگار مهر اظهار کرد:  سعید حاجیان در گفت وگو 
کمبود نیروی انسانی و خدماتی متخصص معضلی بر سر 

راه آموزش وپرورش شادگان است.
وی ادامه داد: به رغم تلاش های زیاد، هنوز با کمبودهایی 
درزمینه آموزشی مواجه هستیم که مهم ترین این کمبودها 

نیروی انسانی متخصص و آموزشی است.
مدیرکل  از  کرد:  بیان  شادگان  فرمانداری  سرپرست 
آموزش وپرورش خوزستان انتظار می رود در استخدام های 
جدید آموزش وپرورش بر اساس آزمون، سنوات خدمت 
آموزش وپرورش  دیگر،  استخدامی  شیوه  نوع  هر  یا  و 
شهرستان شادگان را در اولویت قرار دهند و توجه ویژه ای 

به این شهرستان داشته باشند.
مشکلات  رفع  لزوم  بر  تأکید  با  پایان  در  حاجیان 
کل  مدیران  می رود  انتظار  کرد:  اضافه  آموزشی  فضای 
در  خوزستان  استان  مدارس  نوسازی  و  آموزش وپرورش 
افزایش  و  تجهیزات  و  امکانات  تأمین  مشکلات،  رفع 

فضای فیزیکی، آموزشی همکاری بیشتری داشته باشند.

استان هرمزگان
رئیساتاقبازرگانیوکشاورزی

بندرعباس:
تقویت گردشگری اقتصاد 

هرمزگان را متحول می کنند
رئیس اتاق بازرگانی و کشاورزی بندرعباس بابیان اینکه 
می سازد،  متحول  را  استان  اقتصاد  گردشگری  تقویت 
موجب  اقتصاد  شکوفایی  بر  علاوه  صنعت  این  گفت: 

نزدیکی اقوام و فرهنگ ها به یکدیگر می شود.
صباغی زاده  محمدامین  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
بخش  و  دولت  گفت وگو  شورای  نشست  بیستمین  در 
جهادگران  به  خبرنگار  روز  تبریک  ضمن  خصوصی 
بیگانگان  داشت: در شرایط کنونی که  اظهار  قلم  عرصه 
تحمیل  بر کشور  ابعاد وسیع  با  را  اقتصادی  عملًا جنگی 
اقتصادی در  کرده اند و به دنبال محو تمامی فرصت های 
داخل و خارج کشور می باشند باید به این نکته اذعان کرد 
که راه سختی در پیش رو است؛ اما از این نکته نیز نباید 
غافل شد که کشور عزیز ما به اندازه ای تنوع منابع انسانی 
ظرفیت های  این  از  استفاده  با  می تواند  که  دارد  مادی  و 
موجود و خلق ظرفیت های جدید را خود را در این نبرد 

اقتصادی به سوی قله توسعه و سربلندی ادامه دهد.
وی افزود: برخورد جدی حاکمیت با اخلالگران اقتصادی 
و از بین بردن زمینه های فساد و به تبع آن افزایش سرمایه 
اجتماعی می تواند این راه سخت را هموار نماید. دولت باید 
زمینه های  بردن  بین  از  ارزی ضمن  سیاست های  اخذ  در 
فساد و رانت به منافع بخش خصوصی نیز توجه نموده و 

زمینه های ادامه فعالیت این بخش را فراهم نماید.
صباغی زاده بابیان اینکه یکی از ظرفیت های اقتصادی که 
متأسفانه از آن غافل مانده ایم و معمولًا در حد حرف مطرح 
اساس  بر  داشت:  بیان  است،  گردشگری  می شود صنعت 
مطالعات انجام  شده در عصر حاضر بعد از صنعت نفت و 
ایجاد  در  را  سوم  رتبه  خودروسازی، صنعت گردشگری 

ضمن  صنعت  این  و  است  دارا  سرمایه  افزایش  و  شغل 
ملل،  شدن  نزدیک تر  موجب  گسترده  بسیار  درآمدزایی 

اقوام و فرهنگ ها به یکدیگر شده است.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس 
قطب های  از  یکی  به عنوان  هرمزگان  استان  کرد:  تأکید 
و  دارد  اختیار  در  مناسبی  بالقوه  ظرفیت های  گردشگری 
برای استفاده از مزایای این صنعت لازم است که موانع و 
مشکلات را برطرف نموده و با انجام سرمایه گذاری های 
وی  دهیم.  گسترش  را  صنعت  این  توسعه  زمینه  لازم 
عمومی  بخش  سرمایه گذاری های  متأسفانه  کرد:  تصریح 
مغفول  گردشگری  صنعت  زیرساخت های  توسعه  برای 
مانده است و ما در همین نشست  اعلام می داریم که بخش 
خصوصی استان آماده هرگونه همکاری برای حضور در 

عرصه فعالیت درزمینه توسعه گردشگری استان است.
ضرورتی  مسقط  به  بندرعباس  پرواز  خط  راه اندازی 

انکارناپذیر است
مسئول میز تخصصی عمان نیز در ادامه این نشست گفت: 
بندرعباس  در  درگذشته  مسقط  به  بندرعباس  پرواز  خط 

وجود داشت که به دلایلی به کیش منتقل شد.
از هر زمان دیگر جای  امروز پیش  افزود:  ایمان جمالی 
خالی این پرواز در فرودگاه بین المللی بندرعباس احساس 
این پرواز  اقتصادی مصر هستیم که  می شود و ما فعالان 
مجدداً با هفته ای دو پرواز راه اندازی شود. وی ادامه داد: 
باید خط  با کشور عمان  ما  با گسترش مراودات تجاری 
کارگو این پرواز نیز راه اندازی شود تا بتوانیم در مباحث 

صادراتی علاوه بر سرعت کیفیت را نیز تضمین کنیم.
جمالی تأکید کرد: ما می توانیم از ظرفیت های این پرواز 

در بحث ارتقا گردشگری سلامت نیز استفاده نماییم.
متضرر  را  خصوصی  بخش  عملًا  دولتی  مهمانسراهای 

کرده است
بازرگانی  اتاق  نمایندگان  هیئت  عضو  براهیمی  عباس 
متعدد  وجود  گفت:  نشست  این  ادامه  در  نیز  بندرعباس 
خصوصی  بخش  بر  را  عرصه  عملًا  دولتی  مهمانسراهای 

تنگ کرده است.
وی بابیان اینکه استان هرمزگان بیشتر مسافرپذیرا ست، 
فرابخشی  فرآیند  یک  گردشگری  صنعت  داشت:  بیان 

است که باید بر اساس اصول و قوانین جهانی اداره شود.
استان  در  به تبع  و  ما  کشور  در  اینکه  بابیان  براهیمی 
می شود،  انجام  دولتی  بخش  توسط  کارها  همه  هرمزگان 
اضافه کرد: متأسفانه بخش دولتی در تمامی عرصه ها ورود 

کرده که باعث آسیب جدی به بخش خصوصی می شود.
به  را  حمایتی  بسته های  باید  حاکمیت  افزود:  وی 
صنعت  و  دهد  ارائه  خصوصی  بخش  سرمایه گذاران 
گردشگری نیز به عنوان سومین صنعت برتر جهان می تواند 
علاوه بر شکوفایی اقتصاد پیامدهای خوب اجتماعی را نیز 

به دنبال داشته باشد.

استان بوشهر
رئیسهیئتتحقیقوتفحصمجلس

شورایاسلامی:
بوشهر بهترین ظرفیت را برای 

ایجاد بندر آزاد تجاری دارد

اسلامی  شورای  مجلس  تفحص  و  تحقیق  هیئت  رئیس 
گفت: با توجه به آماده و مهیا بودن زیرساخت های بندر 
این  اقتصادی  و  تجاری  فعالیت های  توسعه  برای  بوشهر 
بندر بهترین شهر و منطقه ای است که ظرفیت ایجاد بندر 

آزاد تجاری دارد.
به گزارش ایرنا روابط عمومی استانداری بوشهر به نقل از 
با قاچاق کالا  انارکی در نشست کمیسیون مبارزه  احمد 
و ارز استان بوشهر افزود: این استان از ظرفیت بالایی در 

عرصه تجارت دریایی برخوردار است.
وی اظهار داشت: لایحه منطقه آزاد بوشهر جزو 8 منطقه 
آزاد و تجاری است که به تصویب هیئت دولت رسیده و 

بندر بوشهر از ظرفیت بالایی در این عرصه دارد.
از  برخورداری  لحاظ  از  بوشهر  بندر  گفت:  انارکی 
راه های ارتباطی هوایی، زمینی و دریایی به عنوان یکی از 
شاخص های مهم فعالیت تجاری قابلیت بالایی برای تبدیل 

به بندر آزاد تجاری دارد. 
بوشهر  استان  ساحل نشین  مردم  بیشتر  داشت:  اظهار  وی 
می کنند  امرارمعاش  دریایی  تجارت  و  دریا  طریق  از 
در  باید  مرزبانان  این  فعالیت  زیرساخت های  تقویت  که 

اولویت قرار گیرد.
این نماینده مجلس یادآور شد: یکی از راه های مهم معیشت 
ساحل نشینان توجه به ته لنجی و کالای همراه ملوان است 

که کسی مخالف این نوع فعالیت نیست.
اسلامی  شورای  مجلس  تفحص  و  تحقیق  هیئت  رئیس 
تحول  و  ساحل نشینان  معیشت  رونق  برای  کرد:  اضافه 
اقتصادی در این مرزها هر ملوان می تواند شش بار در سال 
سفر کند و میزان هر بار معافیت ترخیص کالا به میزان 
15 میلیون تومان است. انارکی با اشاره به اینکه 600 لنج 

سنتی در استان بوشهر ارتباط مستقیمی با فعالیت تجاری و 
کالای ته لنجی دارند گفت: باید از این ظرفیت بر اساس 
قانون برای اشتغال و رونق اقتصادی مناطق مرزی استفاده 

بهینه شود.
وی طولانی شدن روند ثبت سفارش در فعالیت تجاری را 
باید تسهیلات لازم  قاچاق دانست و تصریح کرد:  عامل 
این خود  فراهم شود که  بازرگانان  فعالیت تجار و  برای 

راهکاری اساسی در جلوگیری از قاچاق است.
اسلامی  شورای  مجلس  تفحص  و  تحقیق  هیئت  رئیس 
بابیان اینکه قانون جامع و کاملی در مبارزه با قاچاق کالا 
و  تصویب   92 سال  در  قانون  این  افزود:  شده  تصویب 
دولت  اخیراً  و  شد  انجام  آن  بر  اصلاحاتی   94 سال  در 
لایحه ای برای اصلاح برخی از بندهای این قانون به مجلس 
ارائه کرده است تا تمام راه های ورود قاچاق کالا و ارز 
این پدیده بدون هیچ  با  به کشور مسدود و مبارزه قاطع 
نقصی اجرا شود. انارکی یادآور شد: 160 گمرک رسمی 
از قاچاق کالا  برای جلوگیری  فعال است که  در کشور 

سامانه های مختلفی تدوین و ارائه شده است.
به  منجر  احکام  از  اندکی  بخش  اینکه  به  اشاره  با  وی 
حجم  دلار  میلیارد   12.6 از  افزود:  می شود  جرائم  وصول 
قاچاق کالا در کشور، بخش اندکی از آن کشف و منجر 
تفحص  و  تحقیق  هیئت  رئیس  به وصول جرائم می شود. 
در  هیئت  این  اینکه هدف  بابیان  اسلامی  شورای  مجلس 
مبارزه با قاچاق مچ گیری نیست تأکید کرد: تلاش می شود 

با اقدامات پیشگیرانه با معضل قاچاق مبارزه قاطع شود.

استان کهگیلویه و بویراحمد

1۶50 میلیارد ریال در 
صنعت کهگیلویه و بویراحمد 

سرمایه گذاری شد

کهگیلویه  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
ریال  میلیارد   650 و  هزار  یک  گفت:  بویراحمد  و 
تاکنون  گذشته  سال  یک  ظرف  صنعتی  سرمایه گذاری 
در سطح شهرک ها و نواحی صنعتی این استان انجام  شده 

است.
به گزارش ایرنا، سهراب بنام در بازدید از برخی طرح های 
جمع  در   3 یاسوج  صنعتی  شهرک  در  مستقر  صنعتی 
خبرنگاران اظهار داشت: یک هزار و 100 میلیارد ریال از 
این میزان مربوط به سال 1396 و مابقی نیز از ابتدای سال 

جاری تاکنون بوده است.
قالب 196  در  زمین  تصریح کرد: حدود 11 هکتار  وی 
قرارداد صنعتی و صنفی در مدت یک سال گذشته تاکنون 
واگذار شده که از این تعداد 122 مورد مربوط به واحدهای 
صنفی و خدماتی و مابقی نیز طرح های صنعتی بوده است.
و  صنعتی  طرح   196 تعداد  این  برای  اشتغال  میزان  بنام 

خدماتی و صنفی را 948 نفر ذکر کرد.
کهگیلویه  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
با  خدماتی  و  صنعتی  طرح   39 گفت:  بویراحمد  و 
سرمایه گذاری 550 میلیارد ریال و اشتغال زایی 271 نفر از 

این تعداد مربوط به پنج ماه گذشته بوده است.
بنام ادامه داد: 20 طرح صنعتی و صنفی ظرف سال گذشته 
و چهار ماه امسال در نواحی و شهرک های صنعتی استان 

به بهره برداری رسیده است.
وی سهم اشتغال و میزان سرمایه گذاری این طرح ها را به 

ترتیب 266 نفر و 354 میلیارد ریال ذکر کرد.
شرکت  هدف گذاری  اساس  بر  کرد:  تأکید  بنام 
شهرک های صنعتی 25 طرح صنعتی و خدماتی در سال 
هم اینک  شد:  یادآور  بنام  می رسد.  بهره برداری  به  جاری 
و  نواحی  سطح  در  صنفی  و  خدماتی  صنعتی،  طرح   117
شهرک های صنعتی این استان در حال اجراست که سهم 
اشتغال و میزان سرمایه گذاری این تعداد طرح به ترتیب 2 

هزار نفر و 2 هزار و 230 میلیارد ریال است.
و  کهگیلویه  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
بویراحمد گفت: 55 درصد از سهم سرمایه گذاری و بیش 
از 74 درصد سهم اشتغال حوزه صنعت در استان کهگیلویه 
در  و صنعتی کوچک  تولیدی  واحدهای  به  بویراحمد  و 

شهرک ها و نواحی صنعتی اختصاص دارد.
و  کهگیلویه  در  فعال  صنعتی  شهرک های  تعداد  وی 
کل  تعداد  گفت:  و  کرد  ذکر  مورد   13 را  بویراحمد 
واحدهای به بهره برداری رسیده در این نواحی و شهرک ها 
303 مورد است. بنام تصریح کرد: مهم ترین برنامه استان 
احیاء  و  موجود  اشتغال  تثبیت  معدن  و  در حوزه صنعت 
پیشرفت  با  واحدهای  از  بهره برداری  راکد،  واحدهای 
فیزیکی بالای 60 درصد و سرمایه گذاری در شهرک ها و 
نواحی صنعتی است. وی اضافه کرد: شرکت شهرک های 
و  تسهیلات  که  واقعی  سرمایه گذارانی  از  استان  صنعتی 
خدمات ارائه شده را در راستای هدف تولید استفاده کنند، 

حمایت می کند.

نوجوان آباده ای با اهدای عضو به ۶ نفر زندگی 
دوباره بخشید

اعضای بدن یک جوان 17 ساله مبتلا به مرگ مغزی در آباده به 6 بیمار نیازمند پیوند 
عضو اهدا شد. رئیس بیمارستان امام خمینی )ره( آباده در گفت وگو با ایرنا اعلام کرد: 

این جوان براثر تصادف، دچار مرگ مغزی شده بود.
دکتر سعید حسینی افزود: پس از تأیید مرگ مغزی و اخذ رضایت از خانواده اش، وی 17 

مردادماه در شیراز تحت عمل جراحی برداشت اعضا قرار گرفت.
وی اظهار داشت: کلیه ها و پانکراس به دو نفر، کبد به دو نفر، قرنیه به یک نفر و پوست 

به یک نفر اهدا شد. شهرستان آباده در 274 کیلومتری شمال شیراز قرار دارد.


